
Komisja Finansów Publicznych 

27 września 2022 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Mamy godzinę 16:00, tak że witam Państwa bardzo serdecznie na Komisji Finansów Publicznych w 

dniu 27 września 2022 roku. Otwieram dzisiejsze posiedzenie. Witam Pana Prezydenta Igora 

Śmietańskiego, Panią Prezydent, Szanownych Państwa Radnych, Dyrektorów oraz Prezesów 

jednostek miejskich oraz Szanownych Gości. Nim przejdziemy jeszcze dalej, bardzo proszę o listę 

obecności. Sprawdzimy sobie. Tak że Szanowni Państwo Radni, gdybyście mi potwierdzali, że 

jesteście. Pani Radna Karolina Chemicz?  

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Marek Gołosz? Nie ma jeszcze Pana Marka. Pan Radny Jarosław Hajduk?  

 

Radny Jarosław Hajduk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk?  

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Andrzej Kściuczyk?  

 

Radny Andrzej Kściuczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Iwona Oleksiak? Pani Aleksandra Pabian?  

 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzień dobry, jestem 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Urszula Paździorek-Pawlik?  

 

Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Anita Skapczyk?  

 

Radna Anita Skapczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Sławomir Sobociński?  

 

Radny Sławomir Sobociński 

Witam, jestem obecny. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Józef Twardzik?  

 

Radny Józef Twardzik 

Obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Dariusz Wencepel?  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Dzień dobry wszystkim, jestem obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Sławomir Wróbel?  

 

Radny Sławomir Wróbel 

Obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

I Pani Aleksandra Wysocka-Siembiga?  

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Jestem, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Czy Pani Iwona Oleksiak dotarła do nas? Albo Pan Marek Gołosz? Jeszcze dwóch Radnych nie ma z 

nami. Mimo to mamy kworum. Możemy przejść dalej, tak że przechodzimy do punktu 3, jest to przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji Finansów z dnia 23 sierpnia 2022 roku. Bardzo proszę Państwa 

Radnych o przyjęcie tego protokołu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, 

dziękuję. Przechodzimy do punktu 4, jest to działalność i finanse Centrum Usług Wspólnych. Tak że 

otwieram dyskusję w tym punkcie. Jeżeli są pytania mamy tutaj do dyspozycji przedstawicieli jednostki. 

Jest z nami Pani Dagmara tak że odpowie na pytania jeżeli są. Jeżeli tutaj pytań nie ma, to bardzo 

dziękuję. Będziemy szli dalej. Przechodzimy do punktu 6 i tu mamy razem z punktem 7 dwa punkty 

finansowe, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Tychy  

na rok 2022. Przepraszam, jeszcze mamy punkt 5 analizę sprawozdania z wykonania budżetu miasta 

Tychy za pierwsze półrocze 2022 roku. Ta analiza jest już dostępna od dłuższego czasu, jest z nami 

Pan Naczelnik. Ja tutaj już nie będę prosił o referowanie tego punktu, ale jeżeli są jakieś pytania ze 

strony Państwa Radnych, to Pan Naczelnik tu jest do dyspozycji. Jeżeli nie ma to w takim razie będziemy 

przechodzili do punktu 6 i 7, i tu już będę prosił Pana Naczelnika o wprowadzenie. Jest to zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej miasta Tychy na rok 2022 oraz zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Tychy na 2022-2032 i 

Pan Naczelnik proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, do obu tych projektów uchwał została w dniu dzisiejszym złożona 

autopoprawka, a więc mówię już oba te projekty z uwzględnieniem autopoprawki. Jeżeli chodzi o  budżet 

miasta na rok bieżący, planujemy zwiększenie dochodów ogółem o kwotę 13 920 909 złotych. Głównymi 

pozycjami w zwiększeniu planów dochodów to zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej w 

związku z zatrudnieniem nauczycieli pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów 

lub terapeutów pedagogicznych od 1 września bieżącego roku, to jest kwota ponad 1 500 000 złotych. 

I druga część zwiększenia tej subwencji oświatowej dotyczy zmian w zakresie średniego wynagrodzenia 

dotychczasowych nauczycieli stażystów i nauczycieli kontraktowych też od 1 września bieżącego roku. 

To jest kwota niecałych 900 000 złotych. Łącznie daje to kwotę ponad 2 430 000 złotych i tak jak tutaj 

w dochodach zwiększamy o tą kwotę, tak samo rośnie pula po stronie wydatkowej o tą samą kwotę.  

Ponadto dochody są zwiększane jeszcze o kwotę ponad 2 200 000 złotych tytułem dywidendy od spółki 

Regionalne Centrum Gospodarki Wodno-Ściekowej. Pozostałe pozycje dotyczą zwiększenia dochodów 
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własnych gminy i urealnienia ich w planie do poziomu przewidywanego wykonania bieżącego roku. Są 

to między innymi dochody z podatku od czynności cywilnoprawnych, z tytułu podatku od spadku i 

darowizn, czy też ze sprzedaży gruntów. Jeżeli chodzi o zmianę planu wydatków, to dokonujemy 

zmniejszenia łącznie planu wydatków o kwotę 7 152 259 złotych i w głównej mierze to zmniejszenie 

dotyczy przeniesienia środków z roku bieżącego na rok przyszły. Dotyczy to pięciu zadań 

inwestycyjnych, między innymi budowy ulicy Piaskowej, Palmowej i budowy drogi bocznej ulicy Żorskiej  

43 do 45. To tyle pokrótce, jeśli chodzi o te największe pozycje zmian dotyczące roku bieżącego. Jeżeli 

chodzi o wieloletnią prognozę, wieloletni plan finansowy na lata 2022-2032, to zmiany oprócz roku 2022 

i 2023, które dotyczą zmian, o których mówiłem wcześniej, dotyczą wprowadzenia w 2023 roku do planu 

przedsięwzięć środków zewnętrznych funduszu dopłat pochodzących z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na dofinansowanie realizacji dwóch zadań inwestycyjnych realizowanych przez Miejski 

Zarząd Budynków Mieszkalnych. Pierwsze z nich to przebudowa ze zmianą sposobu użytkowania lokalu 

użytkowego na dwa lokale mieszkalne w budynku przy ulicy Estetycznej 3 i to jest kwota 214 190 

złotych, natomiast drugim zadaniem jest przebudowa ze zmianą sposobu użytkowania lokalu 

użytkowego na lokal mieszkalny w budynku przy ulicy Bukowej 20 i jest to kwota 130 181 złotych. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję dla punktu 6 i 7. Jeżeli zgłoszeń nie ma  przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały zmian budżetowych miasta Tychy na rok 2022, czyli punkt 6. Kto jest przeciw?  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Panie Przewodniczący, a można dyskusję jakąś przeprowadzić?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Tak, pytałem Panie Radny.  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Aha, mi się zawiesił widocznie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

No tak że jeżeli Pan Radny chce zabrać głos to proszę. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Tak, ja mam pytanie w zakresie zmiany budżetowej tego połączenia Stoczniowców z Obywatelską, bo 

tam się przenosi 100 000, obniża się o 500 000 w tym roku, aha w przyszłym nawet o 500 000 i czy już 

jest po przetargu? Miał być przetarg na projekt tego zadania. Na jakim etapie to jest zadanie, bo 

będziemy mieć przebudowę mostu na Wilkowyjach, a tutaj to miało być jakieś takie alternatywne 

połączenie ten, ten, ta Obywatelska.  

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Czy mogę Panie Przewodniczący odpowiedzieć?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Tak, Pan Dyrektor Artur Kruczek, proszę. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Dzień dobry, witam serdecznie. Szanowni Państwo, Panie Darku, jesteśmy na etapie przygotowania 

przetargu. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ale to miało być… 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

(niewyraźne) na etapie przygotowania przetargu. Nie ma szans, żeby to wykonać w tym samym okresie. 

To jest zadanie bardzo duże, gdzie będziemy przechodzić przez dwie duże linie kolejowe, czyli tam 
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wymagane będą obiekty mostowe. Zarówno główna magistrala na Bielsko, jak i, jak i ten tor na 

Orzesze.To jest naprawdę duże zadanie projektowe. My już widzimy, jak wyglądają nasze, nasze 

rozmowy z koleją, a propos Mikołowskiej, to jest bardzo ciężki partner do rozmowy, tak że my 

szacujemy, że sama dokumentacja projektowa potrwa nawet do 2 lat.  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Yhm, bo to już było w budżecie w ubiegłym roku i to miało... 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Tak, było w budżecie, dwukrotnie ogłaszaliśmy przetarg i dwukrotnie oferty przewyższały nasze środki, 

dlatego nie mogliśmy tego rozstrzygnąć.  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Aha, czyli były przetargi. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Tak, były dwa przetargi, już były w tym temacie i to jest trzeci teraz. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Dobrze, dziękuję. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Proszę bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, czy są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma, to przechodzimy do zaopiniowania punktu 6,  

jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej miasta Tychy na rok 

2022.  Czy ktoś z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, 

dziękuję. Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały w punkcie 7,  jest to wieloletnia prognoza 

finansowa miasta Tychy na lata 2022-2032. Czy ktoś z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się 

wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję ślicznie. Przechodzimy do punktu 8 zaopiniowanie 

projektu uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczególnych warunków i trybu przyznawania i 

zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. Proszę Pani Iwona Rogalska. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 

Dzień dobry. Szanowni Państwo, zgodnie z ustawą o pomocy społecznej do zadań własnych gminy 

należy przyznawanie i wypłacanie pomocy na ekonomiczne usamodzielnienie i projekt uchwały właśnie 

określa wysokość oraz szczegółowe warunki, tryb przyznawania oraz zwrotu tego zasiłku celowego na 

ekonomiczne usamodzielnienie. Bardzo proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję ślicznie. 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Iwona Rogalska 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu 9 jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały IX/160/11 

z dnia 30 czerwca 2011 roku w sprawie wysokości opłat wnoszonych przez rodziców, opiekunów 

prawnych dzieci korzystających z opieki w jednostce budżetowej pod nazwą Żłobek Miejski w Tychach. 

Tak więc otwieram dyskusję. Nie mamy żadnych tutaj uwag. Proszę o zaopiniowanie projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

 

Dyrektor Żłobka Miejskiego w Tychach Ewa Bryndal 

Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu 10 zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy i zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność gminy na 10 lat. Pani Naczelnik proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, przedstawiam Państwu projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody na to, aby Pan 

Prezydent mógł odstąpić od obowiązkowego trybu przetargowego zawarcia umowy dzierżawy i aby 

mógł ją zawrzeć na lat 10. Mówimy tutaj o nieruchomościach położonych przy ulicy Sadowej. Są to trzy 

działki o numerach wskazanych w treści uchwały, łączna powierzchnia 4 428 metrów kwadratowych z 

przeznaczeniem na prowadzenie działalności giełdy kwiatowej. Byłaby to kontynuacja umowy 

dzierżawy, bowiem poprzednia również 10 letnia kończy swoją moc do 31 grudnia tego roku. 

Dzierżawca wystąpił do nas z wnioskiem o zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, co pozwoliło na 

inwestowanie na tym terenie. Nadmienię tylko, że dwie z tych działek dodatkowo są przedmiotem 

toczącego się u nas postępowania o zbycie nieruchomości, bo taki wniosek też wpłynął. Odrębnym 

postępowaniem to prowadzimy. Projekt uchwały w tym temacie najprawdopodobniej przedłużymy 

Państwa na sesji w listopadzie. Natomiast dzisiaj prosimy o wyrażenie zgody na to, żebyśmy mogli 

przygotować umowę dzierżawy na kolejnych 10 lat. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję w tym punkcie. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za? Czy ktoś tam się wstrzymuje od głosu lub jest 

przeciw?  

 

Radny Sławomir Wróbel 

Wszyscy za, wszyscy za Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Jednogłośnie za, dziękuję. Przechodzimy do punktu kolejnego. Jest to zaopiniowanie projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy oraz zawarcie umów dzierżawy nieruchomości  stanowiących własność gminy do 3 lat. Pani 

Naczelnik, proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Tak Szanowni Państwo, uchwała tak jak na każdej sesji, prosimy o to, byśmy mogli zawrzeć umowę 

dzierżawy na czas oznaczony do lat 3 w trybie bezprzetargowym. Załącznik do uchwały to pięć pozycji, 

pozycje od 2 do 5 znajdują się w administrowaniu MZBM-u. W materiałach dodatkowych otrzymaliście 

Państwo bardziej szczegółowe informacje związane z tymi umowami dzierżawy. Zatem proszę o 

pozytywne zaopiniowanie tego projektu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, czy ktoś jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od 

głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. Przechodzimy do punktu 12 zaopiniowanie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy 

oraz zawarcie umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy na czas nieoznaczony. 

Pani Naczelnik, proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Tak, Szanowni Państwo,  ten projekt uchwały to trzy pozycje. Wszystkie trzy są to ogrody przydomowe. 

I proponujemy zawarcie umowy dzierżawy na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym dla tych 

osób, które zawnioskowały o wskazane tereny. Proszę o pozytywne zaopiniowanie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. Otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 13, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
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nabycie nieruchomości gruntowych położonych w Tychach w rejonie ulicy Towarowej i Beskidzkiej. 

Proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Szanowni Państwo, wpłynął do nas wniosek właściciela  terenów położonych u zbiegu ulic Towarowej i 

Beskidzkiej o to, abyśmy nabyli nieruchomości, które właściwie przynależą do pasa, czy powinny 

przynależeć do pasa drogowego drogi krajowej numer 1. Są to trzy działki o numerach 4819/11, 4816/74  

i 4818/74, łączna powierzchnia tych działek to 1359 metrów kwadratowych. Tak jak wspomniałam 

zgodnie ze stanowiskiem Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów nabycie tych działek jest zasadne, powinna 

być ciągłość linii pasa drogowego i drogi powinny przynależeć do drogi krajowej DK1. Zleciliśmy wycenę 

tych nieruchomości. Z uwagi na to, że ich wartość przekracza kwotę 50 000 euro, do nabycia jest 

wymagana zgoda Państwa Radnych, o co dzisiaj prosimy. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Dziękuję.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu 14, jest to zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy oraz wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości gminnej położonej w Tychach na placu Krzysztofa Kamila 

Baczyńskiego do 3 lat. Proszę. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Tak, Szanowni Państwo, zwracam się z prośbą o również o pozytywne zaopiniowanie tej uchwały. Tak 

naprawdę chodzi tu o małą działkę o, o powierzchni 57 metrów kwadratowych. To jest ogródek 

sezonowy, w związku z tym, że skończyła się tam umowa i i i jakby właściciel wyraził chęć kontynuacji 

i i i tu akurat my jako MZUiM wchodzimy też w ustawę o gospodarce nieruchomościami. No zwracamy 

się z prośbą o to, aby mógł kontynuować zajęcie tego terenu pod ten ogródek sezonu. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw. Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przechodzimy do punktu 15 sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Józef Twardzik 

Ja się zgłaszam. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze, już Panie Radny. Pierwszy wniosek, który tu już mi wpłynął od razu drogą mailową. Przeczytam, 

jest to wniosek Pani Radnej Anity Skapczyk. Czytam jego treść. Jest to wniosek o przeznaczenie 

środków finansowych na remont, malowanie i przystosowanie sali lekcyjnej, zmiany instalacji 

elektrycznej w szkole podstawowej numer 18 w Tychach, celem uruchomienia pracowni gospodarstwa 

domowego. Szkoła posiada całość wyposażenia wraz z meblami, brakuje tylko odpowiedniego 

przygotowania pomieszczenia. Tak że poddaję ten wniosek pod głosowanie Państwa Radnych. Czy jest 

tu jeszcze jakieś pytania są do tego, do Pani Radnej? Pan radny Józef Twardzik, tak?  
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Radny Józef Twardzik 

Nie, nie ja zgłaszam swój wniosek. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobrze, to jeszcze tu poddam ten wniosek pod głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy 

ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Ja również dziękuję w imieniu społeczności szkoły. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękujemy. Pan Radny Józef Twardzik. 

 

Radny Józef Twardzik 

Dziękuję za udzielenie głosu. Rozpocznę od wypowiedzi Rzecznika Zarządu Transportu 

Metropolitarnego Michała Wawrzyszka. Powodem tymczasowego zawieszenia linii R jest trudna 

sytuacja kadrowa PKM Tychy. Spółka związku z tym, że obecnie nie ma wystarczającej liczby 

kierowców zwróciła się do nas z wnioskiem o ograniczenie funkcjonowania komunikacji miejskiej. W 

porozumieniu z Urzędem Miasta Tychy, musieliśmy podjąć trudną decyzję, czyli dostosować siatkę 

połączeń do bieżących możliwości operatora. Operatorem transportu zbiorowego jest PKM Tychy 

spółka. W związku z tym, że została zawieszona linia R kursująca między Osadą Fabryczną a Szpitalem 

Wojewódzkim, temat był wczoraj omawiany na Komisji Gospodarki Przestrzennej. Przedstawiłem 

wniosek mieszkańców Osady Fabrycznej podpisany przez 280 osób. W świetle tego zgłaszam 

następujący wniosek o przedstawienie na Komisji Finansów Publicznych sytuacji finansowej operatora 

transportu publicznego PKM Tychy w świetle podejmowanych decyzji Zarządu Transportu 

Metropolitarnego w uzgodnieniu z miastem Tychy dotyczącego likwidacji zawieszenia linii autobusowej 

R. Kierowcy z PKM-u odchodzą, kierowcy w PKM-ie nie ma, sprzętu jest coraz to więcej, autobusy nie 

kursują. Dlatego taka sytuacja wymaga omówienia sytuacji finansowej na następnym posiedzeniu 

Komisji Finansów Publicznych. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, czyli rozumiem, że Pan, Panie Józefie wnioskuje  o po prostu...  

 

Radny Józef Twardzik 

O przedstawienie sytuacji finansowej operatora... 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Na następnej Komisji, na najbliższej. 

 

Radny Józef Twardzik 

Tak. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Przyjmuję ten wniosek, przegłosujemy go jeszcze. Czy ktoś z Państwa radnych jest przeciw? Czy ktoś 

się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za. Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś inne sprawy bieżące i wolne 

wnioski Państwa? Jeżeli nie ma, dziękuję ślicznie i do zobaczenia na sesji w czwartek.  
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